

Ljungdalaskolans föräldraförening

STYRELSEMÖTESPROTOKOLL

Dag: 29 maj 2012
Plats: Ljungdalaskolan
Tid: 18.30-20.30
Närv.: Marie Götesson, Magnus Strömblad, Göran Månsson,
Monica Prins, Anna Romberg, Anna Güttler, Maida Rakovic.

1) MÖTETS ÖPPNANDE

- Ordförande Magnus Strömblad öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2) FÖREGÅENDE PROTOKOLL

- Mötet läste igenom det och konstaterade att allt var med i protokollet.

3) SKOLAN INFORMERAR

- Rektor Anna Güttler berättade att omorganisationen som skulle ske på rektorsnivå är skjuten på framtiden.
- Förvaltningstjänsterna är ännu inte tillsatta, intervjuer är dock gjorda.
- Kuratorstjänst för Läreda/ Ljungdalaskolan är ute för ansökan och det kommer att bli en 80% tjänst. Det kommer att vara huvudvikt på högstadiet men även vi på Ljungdala kommer att få del av detta.
- Systematiskt kvalitetsutveckling jobbas det med och kommer att fortsätta under hösten. Anna Güttler vill ha hjälp av föräldraföreningen under detta arbetet.
- Anna Güttler kommer att skriva ett svar till Skolverket där hon svarar på deras kritik. Avsaknaden av studiehandledning är något som skolan har fått kritik för och detta är något som är svårt att tillmötesgå idag. Anna Güttler jobbar vidare med detta.
- Diskussion om undervisningen "Svenska som andraspråk" kom upp. Det är en undervisning där det skiljer i kursplanerna.
- Skolavslutningen blir enligt hemskickat papper. Sommargudstjänst kommer att vara i kyrkan 7.15 och skolan börjar 8.30 då det blir avslutning i klassrummen och därefter på kullen samt fika med alla elever och föräldrar. Fyra personer i personalgruppen håller i detta arrangemang. Föräldraföreningen skickar en önskan om tanke på alla barn/ föräldrar med allergiska besvär.
- Fritids kommer att omorganiseras. Indelningen kommer från och med hösten 2012 att vara en avdelning med elever från F-1 och en avdelning med elever från åk.2- och uppåt.
- Therese Hansson kommer att börja arbeta på skolan som musiklärare i åk. 3-6. Hon kommer att vara här på skolan 2 dagar i veckan.
- Anna Stenberg kommer att ha gymnastikundervisningen för eleverna i åk. 1-6.
- Lars Söderlund samt en nytillsatt tjänst kommer att vara undervisa i åk. 4.
- Eva-Gunilla Paulin- Nilsson och Inger Malm kommer att undervisa i åk. 5.
- Linda Lundin och Patric Jeppson kommer att undervisa i åk. 6.
- Anders Blazevic kommer att undervisa i åk. 4 och åk. 6.
- En del elever på skolan har haft möjlighet att prova på ridning. Tyvärr har inte alla elever fått möjlighet och detta beror på att skolan fick ett erbjudande av en ridskola och då erbjöds ett visst antal platser. Synd att inte alla fick möjlighet av detta erbjudande.
- Kameraövervakningen är nu igång.
- Fråga om hur mycket personal som är ute på rasterna kom upp. Det är alltid personal ute på rasterna. Både fritidspedagoger och lärare är ute och finns till hjälp för eleverna.

- Till hösten kommer det att starta ett Lekotek där barnen kommer att kunna låna saker på rasterna. Dessa saker kommer att kunna lånas av eleverna med ett lånekort. De äldsta eleverna kommer att ansvara för utlåningen och en pedagog kommer att ansvara för detta.
- Allmänna möten kommer under hösten att äga rum tisdagen den 18 september och tisdagen den 13 november. Tiden kommer att vara 18.30 och föräldraföreningen kommer att bjuda in till detta.

4) UTVÄRDERING AV DISCOT

- Discot var den 11 maj 2012.
- Ca. 50 st. på F-2 och drygt 30 st. 3-5. Det var åk. 5 elever som inte dök upp och det verkar som om de i 5:an tycker att de var för stora och de tyckte att eleverna i åk. 3 var för små.
- Förslag på att ha 1-3 och 4-6 istället. Detta blir kanske en bättre uppdelning med tanke på att vi från och med hösten nu har åk. 6 kvar på skolan. Detta skulle då innebära att man skulle få längta lite till att få gå på disco i F-klassen. Denna diskussion för vi vidare inför höstens disco.
- Vinsten på discot blev 2 055:-.
- Vi behöver någon spotlight till och kanske en ljusslang. Göran Månsson kollar upp på "Blocket" och köper om han hittar något.
- Göran Månssons inköpslista: se bilaga 1.

5) ÖVRIGT

- Magnus Strömblad och Göran Månsson kommer att ordna ett konto under sommaren då vi nu fått organisationsnummer.
- Kassen är nu på 6 920:-.
- Marie och Magnus kollar lite på en dagordning.
- Magnus påtalar att vi får hålla koll på hur det går med utredningen vad det gäller storkök i kommunen. Vi i föräldraföreningen tycker att det är viktigt att maten även i fortsättningen kommer att lagas på skolan.
- Hur kan vi uppmärksamma 6:orna när de skall sluta på skolan? Vi diskuterar lite olika alternativ tex grillkväll vid Björkviken, femkamp, resa till något utflyktsmål, brännboll, spökkväll i Tykarpsgrottan. Vi funderar vidare och pratar med Anna Güttler om det kan vara ett samarrangemang med skolan för barnen.

6) NÄSTA MÖTE

- Nästa möte för styrelsen blir den 21 augusti 18.30 i personalrummet och allmänt möte blir den 18 september 18.30.

7) AVSLUTNING

- Ordförande Magnus Strömblad tackar för visat intresse och avslutar mötet.


 Marie Götesson, sekr.

Bilaga 1

- Göran Månssons inköpslista:

* Ostbågar OLW 450 gr.		8 påsar (2 påsar över)
* Grillchips OLW 450 gr.		4 påsar
* Dillchips OLW 450 gr.		5 påsar
* Godismix 900 gr.	5 burkar + 3 burkar (3 burkar över)	
* Klubbor 18 st. / påse		5 påsar + 5 påsar
* Pepsi 24 st. / flak	2 flak	
* Päronsoda 18 st. / flak		2 flak
* Apelsinläsk 18 st. / flak		2 flak
* Freeway cola 18 st. /flak		2 flak
* Mer (dricka) 3 st. /förpackning		9 förpackningar
* Torky 2-pack	1 styck	
* Täckpapp		1 rulle
* 2 liters påsar 40 st / förpackning		8 förpackningar